
90 درصد مراكز درمانى توسط واقفان احداث شده است هيچ كس به وعده هايش براى اختصاص بودجه عمل نكرد 
مدير سامان دهى كشف رود با اشاره به توقف پروژه ها:  در همايش تجليل از ياوران وقف  عنوان شد

قدس  همايــش ياوران وقــف با تجليل 
از هميــاران امر وقف و قدردانــى از فعالان 
رسانه اى اين سنت حسنه اجتماعى در مشهد 
برگزار شد. در اين آيين از محمد جواد ميرى، 
سردبير روزنامه قدس به عنوان فعال رسانه اى 

برتر در امر وقف قدردانى شد... 

قدس  مدير ســامان دهى كشف رود گفت: 
هنوز يك ريــال از اعتبــارات مصوب دريافت 
نكرديم و با مشــكلات جدى رو به رو هستيم.
على ميرزايى در گفت و گو با مشــهد فورى در 
خصوص وضعيت كشف رود اظهار داشت: مانند 

دو ماه گذشته هنوز بدهى ...

.......صفحه 2 .......صفحه 3 
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عرضه مجدد گوشت وارداتى
در 30 قصابى مشهد

يك مسئول خبر داد

.......صفحه 3

 شهردار مشهد درحاشيه 
جلسه شوراى شهردر گفت وگو 

با خبرنگاران:

تابع قانون هستم !

گزارش متفاوت قدس براى شكموها

ساندويچ كثيف؛
لذت نوشابه خوردن 

با شيشه 

قدس گزارش مى دهد 

موزه زائر و سينما 
بلا تكليف 

در رباط طرق
قدس   صحن علنى چهل و يكمين جلســه شوراى 
اســلامى شهر مشــهد روز گذشــته به دليل شمارش 
معكوس معرفى شهردار جديد، محل اتفاقات جالبى بود.

 از جمله اينكه دو تن از معاونان شهردار به خاطر منع به 
كارگيرى بازنشسته ها ضمن حضور در شورا و ارائه بيلان 

كارى ازمردم و شوراى شهر ...

قدس   در ميان همه هياهوهاى تبليغاتى فســت 
فود هــاى عجيــب و غريــب، جالب اينكــه هنوزهم 
ســاندويچ  فروش هاى قديمى با شكل و شمايل همان 
سال هاى دور همچنان مشترى زيادى دارند و تبليغات 
وسيعى هم در شبكه هاى اجتماعى از سوى طرفداران 

آن رد و بدل مى شود...

قدس   درهمين نزديكى شــهرمان در رباط طرق 
كاروانســراى زيبايى اســت كه خشــت هاى آن بوى 
گذشــته اى از تاريخ همين حوالى را دارد. تاريخى كه 
نشان ازهنرومعمارى اســت كه پس ازگذشت قرن ها 
ازآن هنــوز ديدنــش حس خوب فرهنــگ و هنر را 

برايمان يادآور مى شود...
.......صفحه 2.......صفحه 4.......صفحه 3 
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عدم تنوع محصول
آفت گلخانه هاى خراسان شمالى است

ايســنا: معاون بهبود توليدات گياهى ســازمان جهاد كشاورزى 
خراسان شمالى گفت: عدم تنوع محصول مهم ترين آفت گلخانه هاى 

اين استان است. 
تشكرى افزود: متأسفانه بيشــتر گلخانه هاى موجود در اين استان 
محدود به توليد صيفى جاتى همچون گوجه فرنگى و خيار شده اند. 
وى افزود: اين درحالى است كه مى توان در گلخانه ها انواع گياهان و 

حتى گياهان دارويى را كشت كرد. 
تشكرى ادامه داد: علاوه بر آن در استان هاى شمالى كشور، كشاورزان 

به سوى غرس درختان و توليد ميوه در گلخانه روى آورده اند. 
وى با اشــاره به اينكه ايجاد گلخانه در اين استان تاكنون بر طبق 
برنامه پيش رفته است، اظهار كرد: سالانه 10 هكتار گلخانه در اين 

استان ساخته مى شود. 
اين مقام مســئول تصريح كرد: اما مشكلى كه براى ساخت گلخانه 
در ســال جارى با آن مواجه شده ايم موضوع افزايش قيمت ها بوده 
كه ســاخت گلخانه را سخت تر كرده است، اما از سوى ديگر قيمت 
محصولات گلخانه اى همچون گوجه فرنگى اشتياق ايجاد گلخانه را 
در ميان كشــاورزان از بين نبرده و همچنان تمايل براى ساخت آن 

وجود دارد. 
بــه گفته وى در حال حاضر فقط مى توان محصول گوجه فرنگى را 

صادر كرد كه در گلخانه توليد شده باشد. 
معاون بهبود توليدات گياهى سازمان جهاد كشاورزى تصريح كرد: از 
سوى ديگر با توجه به كاهش منابع آبى و افزايش مزيت اقتصادى در 

حوزه كشاورزى چاره اى بجز كشت گلخانه اى نداريم. 

سوژه از شما / پيگيرى از ما

در راستاى رسالت مطبوعاتى وظيفه خود مى داند در جهت رفع 
مشكلات مردمى،  سوژه هاى ارسالى از سوى خوانندگان  عزيز    در 

حوزه هاى شهرى، اجتماعى، اقتصادى و ...  را پيگيرى و منعكس كند .

لطفاً ابتداي پيام كلمه «سوژه» را قيد نماييد.

شماره پيامك:   300072305

منتظر سوژه هاى شما از طريق سامانه پيامكى  هستيم.

رئيس دانشگاه علوم پزشكى مشهد:
بزودى سه مركز بيماران خاص 

در شهرهاى استان افتتاح مى شود 
قدس:رييس دانشگاه علوم پزشكى مشهد اظهار كرد: 
به منظور ارتقاى خدمات، به زودى سه مركز بيماران 
خاص در شهرهاى قوچان، كاشمر و تربت جام افتتاح 
خواهد شد.دكتر محمد رضا دارابى در مراسم افتتاح 
شــبكه مراكز جامع بيماران خاص دانشــگاه علوم 
پزشكى مشــهد كه به طور همزمان با 83 مركز در 
59 دانشگاه و دانشكده علوم پزشكى كشور به صورت 
ويدئو كنفرانس با حضور وزير بهداشــت برگزار شد 
اظهار كرد: تمامى خدمات ارائه شده به بيماران خاص 
به صورت رايگان ارائه مى شــود.رييس دانشگاه علوم 
پزشكى مشــهد با بيان اينكه حدود 2 هزار و 500 
بيمار دياليزى زير پوشــش دانشگاه قرار دارند اظهار 
كــرد: اين بيماران در مراكــز دولتى و خصوصى و با 
مشاركت خيران خدمات دياليز را دريافت مى كنند.
دكتر دارابى افزود: تلاش مى شود با همكارى خيران 
و سازمان هاى مردم نهاد خدمات كيفى و مطلوبى را 
به بيماران خاص ارائه دهيم.وى با اشاره به اينكه سه 
هزار و 76 بيمار مبتلا به  ام اس زير پوشش دانشگاه 
قرار دارند اظهار كرد: با حمايت انجمن ام اس فضايى 
به مســاحت دو هــزار و 100 متر مربــع به منظور 
گســترش خدمات به اين بيماران در حال ســاخت 
اســت كه بر اســاس برنامه ريزى سال آينده افتتاح 

خواهد شد. 

قدس:مديــر كل پدافنــد غيــر عامل اســتاندارى 
خراســان رضوى در رزمايش و مانورميدانى پدافند 
غير عامــل كه در يكــى از مدارس مشــهد برگزار 
شــد ،گفت:هرچقــدر بتوانيــم توليــدات داخلى را 
براساس فكر و انديشه اسلامى-ايرانى افزايش دهيم 
قــدرت بازدارندگى ما در برابر تهديدات ســايبرى و 

الكترونيكى افزايش مى يابد.
عليرضا قامتى اظهار كرد: مهمترين تهديدى كه در حال 
حاضر از طرف دشــمن وجود دارد تهديد انديشه هاى 
دانش آموزان از طريق شــبكه هاى ماهواره اى و دنياى 
مجازى اســت و لذا هرچقدر بتوانيم توليدات داخلى را 
براساس فكر و انديشه اســلامى-ايرانى افزايش دهيم 

قــدرت بازدارندگى مــا در برابر تهديدات ســايبرى و 
الكترونيكى افزايش مى يابد.

در ايــن رزمايش كه بــا حضور جمعى از مســئولين 
استان برگزار شــد مهم ترين اقدامات در زمينه پدافند 
غيرعامــل،در هنگام حمله هوايى دشــمن به صورت 

ميدانى اجرا شد.

ضاربان در محله ديده شده اند اما هنوز توسط نيروى انتظامى دستگير نشده اند

حمله به 2 طلبه نيشابورى با چاقو
فارس:پنــج جوان بــا حمله بــه دو طلبه باعث 
مصدوميت و جراحات به اين 2 نفر به وسيله چاقو 

در نيشابور شدند. 
اواخر هفته گذشــته چند جوان با حمله به وسيله 
چاقو به دو طلبه حوزه علميه در شهر نيشابور آن ها 

را مجروح و از صحنه گريختند. 
يكى از اين طلبه هاى مصدوم شــده در اين حادثه 
گفت: با دوســت ديگرم كه وى نيز طلبه است در 
حــال حركت بوديم كه پنج جوان كه فكر مى كنم 
حالت عادى نداشتند از خودرو سمند مشكى  رنگى 

پياده شدند و به ما حمله كردند.

رضا سليمانى با اشــاره به اين موضوع كه اتفاق 
شب شــهادت حضرت رضا(ع) روى  داده است؛ 
تصريــح كرد: اين چند نفر حين حمله با توهين 
به روحانيت و طلبه ها شروع به كتك زدن كردند 
و يك چاقو به دســت چپم و يــك چاقو به قلبم 
زدند كه خوشــبختانه ضربه اى كه به سمت قلبم 
بــود تا نزديكى ريــه رفته ولى آســيبى به قلب 

نرسيده است.
وى افزود: يكى از افرادى كه ما را مورد حمله قرار 
داد را قبــلاً در پارك ديده بــودم و از طلبه بودنم 
اطلاع داشت، از ابتداى حمله با الفاظ بسيار ركيك 

به روحانيت توهين مى كردند.
اين طلبه هاى مصدوم در مورد نحوه پيگيرى نيروى 
انتظامى پليس گفتند: در صحنه حاضر شد، پلاك 
را نداشتيم اما يكى از حمله كنندگان را شناسايى 
كرده ايم، اما هنوز پس از گذشــت بيش از پنج روز 
خبرى از عاملان اين حادثه مبنى بر دستگيرى به ما 

داده نشده است.
سليمانى با اشاره به اينكه در سطح 6 حوزه علميه 
امام على(ع) در شــهر كلاردشت درس مى خواند، 
تأكيــد كرد: طى اين پنج روز پــدرم يكى از افراد 
ضارب را در محله بارها ديده است اما جاى تعجب 

دارد كه چرا نيروى انتظامى برخوردى نمى كند.
وى تأكيد كرد: خوشــبختانه دوست ديگرم فقط 

دچار جراحات سطحى شد و آسيب جدى نديد.
ديگر مضروب اين حادثه نيز گفت: اين چند نفر در 
ابتدا بــدون دليل براى ما مزاحمت ايجاد كردند و 
گفتند چرا نگاه مى كنيد و بعد رفتند، ما به راه خود 
ادامه داديم كه بعد از چند دقيقه همان افراد دوباره 

برگشتند و به ما حمله كردند.
مصطفــى قربانى تأكيد كــرد: از ابتداى حمله به 
روحانيت و اسلام توهين و از الفاظ ركيك استفاده 

مى كردند.

مهر: مديركل مديريت بحران خراســان شــمالى گفت: تاكنون 
بودجه اى به منظور اجراى طرح هاى پيشگيرانه از حوادث احتمالى 

در اين استان، دريافت نشده است.
جواد نظرى با بيان اينكه 8 مخاطره طبيعى خراســان شــمالى 
را تهديد مى كند، اظهار كرد: اعتبارات مديريت بحران خراســان 
شــمالى پس از بروز حــوادث و برآورد ميزان خســارت وارده، 

تخصيص مى يابد.
نظرى وقوع ســيل، زلزله، ريز گرد، رانش زمين، خشكســالى، 

ســرمازدگى، تگرگ و تندباد را جــزو مخاطراتى عنوان كرد كه 
خراسان شمالى بيشتر در معرض تهديد آن ها قرار دارد.

وى افزود: البته امكان دارد مخاطرات ديگرى در خراسان شمالى 
رخ دهد اما جزئى و بندرت است.مديركل مديريت بحران خراسان 
شمالى با اشاره به ميزان اعتبار تعيين شده براى حوادث رخ داده 
در اين اســتان، بيان كرد: امســال براى زلزله شهرستان جاجرم 
حــدود 3 ميليارد و 599 ميليون تومان اعتبار هزينه اى و حدود 
12 ميليارد و 800 ميليون تومان تسهيلات براى بازسازى اماكن 

مسكونى مصوب شــد.نظرى اضافه كرد: همچنين براى ساخت 
و بهســازى بخش هاى زيربنايى كه در سيل مهرماه امسال دچار 
خسارت شــد، به ميزان 9 ميليارد و 500 ميليون تومان اعتبار 
مصوب شــده است.وى در ادامه به اشكالات موجود در بخشنامه 
دريافت وام خشكسالى كه مشمول اين استان مى شود، اشاره كرد 
و گفت: براساس بخشنامه سازمان مديريت بحران كشور، فرصت 
تمديد وام خشكسالى تا پايان شهريور ماه بوده كه اعتراض كرده و 
در حال پيگيرى هستيم تا مهلت تمديد را به پايان سال برسانيم.

مديركل مديريت بحران استان:

سهم بودجه خراسان شمالى در پيشگيرى از بروز حوادث صفر است

قدس   رئيس اتحاديه صنف فروشندگان گوشت دامى 
مشــهد گفت: 30 قصابى با نظارت مديريت بازرسى اتاق 
اصناف مســئوليت توزيع گوشت قرمز منجمد وارداتى به 
قيمت مصوب كميســيون تنظيم بازار خراسان رضوى را 
در سطح شهر مشهد برعهده گرفتند. احمد احدى افزود: 
اين واحدهاى قصابى هر كيلوگرم گوشــت قرمز منجمد 
وارداتى را به قيمت 290 هزار ريال مى فروشند كه در اين 

ميان در هر كيلوگرم 13 هزار ريال ســود براى آن ها در 
نظر گرفته شــده است. وى گفت: هر شهروند مى تواند 3 
كيلوگرم گوشت وارداتى از قصابى ها دريافت كند؛ زيرا به 
دليل محدود بودن سهميه امكان اختصاص سهميه بيشتر 

به افراد وجود ندارد. 
رئيس اتحاديه صنف فروشــندگان گوشــت دامى مشهد 
افــزود: در روزهاى اخيــر افزايش تقاضا بويژه از ســوى 

هيئت هاى مذهبى براى گوشــت قرمــز منجمد وارداتى 
به قيمت مصوب كميســيون تنظيم بازار، موجب كاهش 
توزيع آن در ســطح شــهر مشــهد گرديد. از آنجا كه از 
سهميه گوشت قرمز منجمد وارداتى استان سهم بيشترى 
به هيئت هاى مذهبى اختصاص يافت بنابراين در چند روز 
اخير توزيع اين نوع گوشت در قصابى ها متوقف شده بود. 

وى ادامه داد: توزيع گوشت ...

رزمايش و مانور ميدانى 
پدافند غيرعامل در مشهد



قدس گزارش مى دهد 

موزه زائر و سينما؛ بلا تكليف در رباط طرق
��ر

سرورهاديان  درهميــن نزديكى شهرمان 
در رباط طرق كاروانســراى زيبايى اســت كه 
خشت هاى آن بوى گذشته اى از تاريخ همين 
حوالى را دارد. تاريخى كه نشان ازهنرومعمارى 
اســت كه پس ازگذشــت قرن ها ازآن هنوز 
ديدنش حس خوب فرهنگ و هنر را برايمان 

يادآور مى شود.
مى گوينــد رباط طرق مربوط به دوره صفوى 
است و وارد كاروانسرا كه مى شوم به جز يكى 
از بومى هاى اين منطقه بازديد كننده ديگرى 
نيست.كاروانسرا را كه مى بينم شكوه و بزرگى 

آن در پستوهاى آن بيشتر محسوس است.
 مى گوينــد، هرزمان كه اعتبارى مهيا  شــود 
اين بناى زيبا مرمت مى شــود. گويا كف اين 
كاروانســرا با ســنگ هاى مدرن درسال 92 
بازســازى شده است كه شــايد بهتربود براى 
هماهنگى با بافت قديم ازآجرفرش هاى مشابه 

ساختمان استفاده مى شد.
وارد صحــن دوم كــه مى شــوم زيبايى هاى 
ديگراين بنا مشــهود تر مى شود.ســمت چپ 
كاروانســرا كه نيمى از آن مرمتش تمام شده 
اســت و نيمى ديگرهم درانتظار بودجه براى 
مرمت بام است وديوارهاى اطرافى كه درپاييز 
نم آن هويداســت. بخش ابتدايى كاروانسراى 
داخل در صحن دوم،تابلوى موزه نصب شــده 
اســت كه گويا قراربوده،موزه زائرافتتاح بشود 
و درروزســينما چندسال پيش هم نويد موزه 
ســينما در آن جا داده شده بود حتى تابلوى 
ورودى بيرون كاروانســرا هم حكايت از موزه 
زائر در اين كاروانسراى قديمى دارد كه درحال 
حاضردرحد يك نمايشــگاه فقط از موزه زائر 

باقى مانده است.

 وضعيت اضطرارى نيست 
سرپرســت معاونت ميراث فرهنگــى اداره كل 
ميراث فرهنگى و صنايع دســتى و گردشگرى 
خراسان رضوى درباره مرمت كاروانسراى رباط 
طرق درگفت و گو با خبرنگارما مى گويد: درحال 
حاضراين مكان تاريخى وضعيت اضطرارى ندارد 
و از ايــن رو بايد يك پــروژه احيا تعريف پروژه 
بشــود و درآن قالب مى توانيم به آن بپردازيم. 
مرجان اكبــرى مى افزايــد: در وضعيت فعلى 
آن چه كه از بنا مى توان اســتفاده كرد درحال 
بهره بردارى است. اين بنا از40 سال گذشته آرام 
آرام درحال مرمت است و مرمت آن نيز تاكنون 

جنبه حفاظتى و استحكامى داشته است.

 موزه زائر و سينما يك فرصت مقطعى 
وى با اشــاره به اين نكته كه اين مرمت ها به 
منظوراحيا انجام شــده اســت،درباره افتتاح 
مقطعى موزه هاى زائر و ســينما خاطرنشان 
مى سازد:چون پيشــرفت كار مرمتى اين بنا 
خوب بوده اســت در مقاطعى براى موزه زائر 

وموزه سينما مطرح شده است.
وى توضيح مى دهد: به اعتقاد من آن برنامه ها 

يك فرصت بوده و از آن استفاده شده است.

 رديف بودجه و عدم اولويت 
معاون ميراث فرهنگى اداره 
فرهنگى صنايع  ميراث  كل 
دستى و گردشگرى خراسان 
رضوى درباره ترميم و مرمت 
كامل كاروانسراى طرق اظهار 
مى دارد:درحال حاضر رديف 
اين كاروانسرا  اعتبار خاصى 
نــدارد و از طرفى اين بناى 
تاريخــى وضعيت اضطرارى 
بناهايمان  از  خيلى  ندارد.ما 
در ســطح اســتان وضعيت 
دارترى  اولويــت  اضطرارى 
دارنــد و اين بنا سرپاســت 

ومرمت آن در حد جزئى است.

 ضوابط خاص ورود بخش خصوصى
 اكبرى در پاســخ به اين پرسش كه آيا امكان 
ورود بخش خصوصى در اين كاروانسرا وجود 
دارد،توضيح مى دهــد: بخش خصوصى يكى 
ازاهداف دولت است و ما هم در برنامه هايمان 
آن رامــد نظرداريــم، اما واگــذارى به بخش 
خصوصى خودش دستورعمل و ضوابطى دارد 
كه در همان چارچوب ما مى توانيم اقدام كنيم.

وى ادامه مى دهد: كاروانسراى رباط طرق شامل 
اين دستورعمل ها نمى شود و نمى توانيم آن را 
به بخش خصوصى واگذاركنيم. اين در حالى 
است كه ما دودستورعمل كلى براى واگذارى 
به بخش خصوصى داريم. يكى صندوق سازمان 
احيا و بهره بردارى آثار تاريخى سازمان و ماده 

27 كه شامل اين بناى تاريخى نمى شود.
اكبرى درخصوص سنگفرش اين كاروانسرا كه 
با فضاى تاريخــى آن بنا همخوانى ندارد، نيز 
تصريح مى كند: درخصوص مرمت هايى كه به 

سمت احيا مى رود و اصطلاحاً 
مرمت هاى جامع اين موضوع 
مشكلى را به وجود نمى آورد 
و روال كار اين اســت كه در 
ايــن گونه مســائل موضوع 
بررسى وكارشناسان از تمام 
ابعاد به مسائل مى پردازند و 
اين ابعاد كارشناسى از جهات 
مختلــف بحث و بررســى 
مى شود وموضوع سنگ فرش 
هم بــه علت بهــره بردارى 
سريع از موزه زائربود كه بايد 
سنگفرش آماده مى شد و اين 

اقدام انجام شد.

 اقدام هاى برگشت پذير در مرمت 
در  كــه  چــه  آن  داد:  توضيــح  اكبــرى 
تصميــم گيرى هاى اصــول مرمتــى مهم 
مى باشد،اين است كه هر اقدامى كه برگشت 
پذيرباشد،مى تواند در مرحله اى با آن موافقت 
كرد و اين موضوع سنگفرش كاروانسراى رباط 
طرق به همين علت مورد تأييد بود كه برگشت 
پذيرى آن كف وجود دارد؛ بنابراين  مورد تأييد 

قرار گرفت.

 فضا براى دو موزه
رئيس گروه موزه هاى اســتان خراسان رضوى 
دربــاره دو مــوزه اى كه درگذشــته در بناى 
تاريخى رباط طرق افتتاح شــد نيز مى گويد: 
خوشبختانه دررباط طرق آن قدرفضا وجوددارد 
كه امكان راه اندازى موزه سينما در كنارموزه 

زائروجود داشته باشد.
محمدرضــا پهلوان مى افزايد: 4 ســال پيش 
طى تفاهم هاى اوليه اى كه با اداره كل ارشــاد 
خراسان رضوى صورت گرفت وموزه سينما و 

عكاسى در آن جا افتتاح شود.اگرچه فضا متعلق 
به ميراث فرهنگى است ووظيفه نگهدارى را ما 
تقبل كرديم، اما ابزار و وســايل موزه سينما و 
عكاســى را اداره كل فرهنگ و ارشاد خراسان 
رضوى ارشاد كه متولى سينما و عكاسى است، 

بايد تدارك ببينند.

 ما آمادگى مشاركت داريم
 وى اظهــار مى دارد:ايــن درحالى اســت كه 
كما فى الســابق ما آمادگى داريم كه بخشى 
از فضاى اين كاروانسرا تبديل به موزه سينما 
و عكاسى اســتان تبديل شود.سازمان ميراث 
فرهنگى حتى اگرمكان ديگرى هم مناســب 
بــراى اين موزه پيشــنهاد شــود بازهم اين 
آمادگى همكارى را دارد.اگر ارشــاد يا ارگان 
ديگرى مانند شهردارى پاى كاربيايند بازهم ما 

مشاركت مى كنيم. 

 موزه اى در شأن عنوان زائر
وى در پاســخ بــه وضعيت فعلى مــوزه زائر 
دراين بناى تاريخى مى گويد: درسال 92 كار 
با ســرعت انجام شــد كه به نظر من هم اين 
موزه درشأن موضوع زيارت و زائر نيست و اين 
درحالى است كه موضوع زيارت تنها متولى آن 
ميراث فرهنگى نيست و دستگاه هاى زيادى در 
اين راستا مى توانند كمك كنند و حتى مى توان 
در همين مكان فعلى و يا مكان مناسب ديگرى 

را به موزه زائر اختصاص داد.

در حوالى امروز2

  معاون اجرايى شوراى سياست گذارى 
ائمه جمعه كشور در بجنورد:

 نماز جمعه قرارگاه فرهنگى شهر 
در مواجهه با تهاجم دشمنان است

بجنورد- خبرنگار قدس: معاون اجرايى شــوراى سياست 
گذارى ائمه جمعه كشــور گفت: يكى از  مأموريت هاى مهم 
شوراى سياســت گذارى به معاونت اجرايى بحث تكريم ائمه 

جمعه و مخاطبانى است  كه با اين نهاد ارتباط دارند. 
حجت الاسلام مهدى رحمانى، در  مراسم تكريم و معارفه مدير 
شــوراى سياست گذارى ائمه جمعه خراسان شمالى، با اشاره 
بــه ملزومات تكريم در فرهنگ اســلامى، افزود: مقام معظم 
رهبرى در رابطه با تكريم امام  جمعه فرمودند: تكريم به معناى 
تشريفات نيست، به معناى فرش قرمز انداختن نيست؛ تكريم 
يعنى  قدرشناسى؛ يعنى شــما به عنوان امام جمعه، خودتان 
قــدر خودتان را بدانيد و خودتان را تكريم بكنيد و دامن  را از 

چيزهايى كه انسان را آلوده مى كند پاك نگه داريد. 
وى خاطرنشان كرد: تعريفى كه رهبرى براى نهاد نماز جمعه 
دارند ناظر به  فرماندهى قرارگاه فرهنگى شــهر است، زيرا ما 
در حال جنگ فرهنگى، رســانه اى و سياســى با دشمنان و 
 بدخواهان اســلام و انقلاب هســتيم و اين جنگ به قرارگاه 
احتياج دارد كه فرماندهى اين قرارگاه با شــخص  امام جمعه 
است.  وى تصريح كرد: اگر بتوانيم اين ظرفيت را شكوفا كرده و 
اين مطالبه رهبرى را محقق كنيم تكريم ائمه  جمعه به معناى 

واقعى و موردنظر رهبر معظم انقلاب اتفاق مى افتد. 
حجت الاسلام رحمانى با بيان اينكه نهاد نماز جمعه جايگاه 
ويژه اى داشــته و بايد به آن اهتمام داشته باشيم،  اضافه كرد: 
تكريم و اهتمام نسبت به نهاد نماز جمعه هم بر عهده مردم 
و مأمومين، هم متوليان و  دســت اندركاران نماز جمعه و هم 

ائمه جمعه است. 

 پل ارتباطى امام جمعه و مسئولان 
امام جمعه بجنورد نيز با اشاره به جايگاه و  اهميت نماز جمعه 
در نظام اسلامى، اظهار كرد: نماز جمعه سنگر عبادى، سياسى، 
فرهنگى و اجتماعى  است كه در همه اين حوزه ها نقش آفرينى 

ويژه اى دارد. 
آيت االله ابوالقاســم يعقوبى افزود: اكنــون و به بركت نظام و 
انقلاب مقدس اسلامى، نماز باصلابت جمعه در بيش از 1000 
شــهر  كشور برگزار مى شود و هر هفته شمار كثيرى از مردم 
مؤمن و انقلابى كشور پاى صحبت ها و  خطبه هاى ائمه جمعه 

مى نشينند. 
وى خاطرنشان كرد: در اين راستا ستادهاى نماز جمعه بازوان 
توانمند ائمه  جمعه هســتند و اگر درســت مديريت شوند، 
مى توانند كارها را آســان كرده و بسترهاى كار را براى امامان 

 جمعه و نهاد امامت جمعه مهيا كنند. 
رئيس شوراى استانى حوزه علميه خراسان شمالى در ادامه با 
تبريك انتصاب مدير جديد شوراى  سياست گذارى ائمه جمعه 
استان، گفت: از مســئول جديد شوراى سياست گذارى ائمه 
جمعه خراســان شمالى  انتظار مى رود جلسات ائمه جمعه و 
نشست هاى مزبور را جدى گرفته و اين جلسات با اهتمام ويژه 

به  موضوعات مبتلابه برگزار شود. 
وى تصريح كرد: همچنين انتظار مى رود به ســتادهاى نماز 
جمعه در مركز و شهرســتان هاى استان توجه  بيشترى شده 
و ســاماندهى و پويا كردن ســتادهاى نمــاز جمعه يكى از 

ميدان هاى كارى اين شورا باشد. 
آيت االله يعقوبى گفت: بايد شوراى سياست گذارى ائمه جمعه 
حلقه وصل و پل ارتباطى  بين امامان جمعه و مسئولان اجرايى 
و ادارى باشــد تا از اين طريق رفع مشكلات مردم هر شهر و 

 منطقه تسريع شود. 
گفتنى است، در اين مراســم با قدردانى از خدمات حدود 9 
ســاله حجت الاسلام حســين عابدينى در كسوت  مديريت 
شــوراى سياســت گذارى ائمه جمعه خراســان شــمالى، 
حجت الاسلام نعمت االله آزموده به عنوان مدير  جديد اين شورا 

در استان معرفى شد. 

در همايش تجليل از ياوران وقف 
در مشهد عنوان شد

  90 درصد مراكز درمانى توسط واقفان 
احداث شده است

جليل فخرايى: همايش ياوران وقف با تجليل از همياران امر 
وقف و قدردانى از فعالان رسانه اى اين سنت حسنه اجتماعى 

در مشهد برگزار شد. 
جواد ميرى، ســردبير روزنامه قدس به  در اين آيين از محمد 

عنوان فعال رسانه اى برتر در امر وقف قدردانى شد. 
 در اين همايــش 51 نفر از واقفان، فعــالان بقاع متبركه و 
اصحاب رسانه به نمايندگى از 120 هزار واقف استان تجليل 
شــدند. مدير كل اوقاف و امور خيريه خرسان رضوى در اين 
مراسم گفت:در استان بيش از 6000 مسجد، حسينيه توسط 
واقفين ساخته شده است؛ همچنين بيش از 90 درصد مراكز 
درمانى اســتان توسط واقفان خير انديش براى ارائه خدمات 

درمانى احداث شده است.
حجت الاسلام احمد زاده در ادامه به فعاليت هاى واقفان استان 
در ايام پايانى دهه ماه صفر اشاره كرد و افزود: در اين ايام بيش 
از 45 هزار نفر از زائران در بقاع متبركه و حســينيه ها توسط 
واقفين پذيرايى شــدند، علاوه بر اين 65 ايستگاه در اين ايام 

توسط واقفان براى خدمات رسانى به زائران ايجاد شده بود.
معاون امور اوقافى، حقوقى و امور مجلس سازمان اوقاف و امور 
خيريه هم گفت: وقف سنت حسنه اى است كه مربوط به همه 
جامعه مى باشد و متولى آن فقط سازمان اوقاف نيست اما اين 
سازمان تلاش مى كند همه مردم را به سوى وقف، مشاركت 

در امور خير و حل مشكلات جامعه سوق دهد.
وى گفت: وقف كاربردها و كاركردهاى گسترده و متنوع دارد و 
سرمايه ابدى است كه هيچ گاه تمام نمى شود، لذا ياوران وقف 
مى توانند در ترويج اين فرهنگ و سنت حسنه وقف به خوبى 

نقش ايفا كنند.
در ادامه مراســم حجت الاسلام ايزدى، معاون فرهنگى اداره 
كل اوقاف و امور خيريه اســتان گزارشــى از ميزان موقوفات 
در اســتان اشاره كرد و گفت: تعداد موقوفات استان تا كنون 
بيش از 24 هزارو 933 مورد بوده است؛ همچنين 16 درصد 
از موقوفات در استان بعد از پيروزى انقلاب اسلامى وقف شده 
است. وى با بيان اينكه واقفان استان در همه زمينه ها ورود پيدا 
كرده اند، تصريح كرد: در استان در حوزه اشتغال، فرهنگى، علم 
و فناورى، عفاف و حجاب و... واقفان وقف هايى داشــته اند كه 
در سال جارى بيش از 205 مورد وقف جديد در استان توسط 

واقفان وقف شده است.

 راه اندازى كتابخانه تخصصى مطبوعات 
در خراسان شمالى

بجنورد- خبرنگار قدس: مديرخانه مطبوعات و رسانه هاى 
خراسان شمالى از راه اندازى كتابخانه تخصصى مطبوعات و 

رسانه در محل خانه مطبوعات اين استان خبرداد. 
على خادمى اظهار كرد: همزمان با هفته كتاب و كتابخوانى، 
كتابخانه تخصصى مطبوعات و رسانه در محل خانه مطبوعات 
اســتان و به منظور بهره مندى اعضاى خانــه و خبرنگاران 

رسانه ها و ترويج فرهنگ مطالعه راه اندازى مى شود. 
وى افزود: اين كتابخانه به همت معاونت فرهنگى و رسانه اى 
اداره كل فرهنگ و ارشاد اسلامى استان؛ اداره كل كتابخانه هاى 
عمومى و خانه مطبوعات استان و با حدود 250 جلد كتاب با 

موضوع رسانه راه اندازى خواهد شد. 
خادمى اظهار داشــت: همچنين بنا داريم در آينده نزديك با 
همكارى مديران نشريات استانى، آرشيو منظمى از روزنامه ها 
و نشــريات خراسان شــمالى را به صورت مجلد شده در اين 

كتابخانه تخصصى نگهدارى كنيم. 

  نيشابور به استقبال هفته كتاب مى رود

نيشابور- خبرنگارقدس: بيســت و ششمين دوره هفته 
كتاب جمهورى اسلامى ايران با شعار «حال خوش خواندن» 
از تاريخ 24 آبان تا يك آذر 97در شهرســتان نيشابور برگزار 
مى شود. رئيس اداره كتابخانه هاى عمومى نيشابور اظهاركرد: 
روزهاى هفته كتاب و روز 24 آبان به عنوان روز گراميداشت 
كتــاب، كتابخوانــى و كتابدار، فرصتى مناســب براى مرور 
فعاليت هاى يكساله كتابخانه هاى عمومى در عرصه خدمت به 

كتاب، كتابخوانى و كتابخانه است.
محمدرضا مقدم پاشا افزود: امسال شعار «حال خوش خواندن» 
به عنوان شعار بيست و ششمين هفته كتاب جمهورى اسلامى 
ايران انتخاب شد ه است و هدف از برگزارى هفته كتاب، ترويج 

كتابخوانى و تشويق مردم به مطالعه بيشتر است.
وى تصريح كرد: معتقديم چنانچه تبليغات مناسب در حوزه 
كتاب صورت گيرد بسيارى از معضلات فرهنگى كشور برطرف 
خواهد شــد و اميدواريم با تكيه بر كتــاب و ترويج فرهنگ 
مطالعه به مردم آموزش بدهيم كه مطالعه در همه ابعاد زندگى 

تأثيرات مثبتى دارد.
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بخش ابتدايى 
كاروانسراى داخل 

در صحن دوم،تابلوى 
موزه نصب شده است 

كه گويا قراربوده،موزه 
زائرافتتاح بشود و 

درروزسينما چندسال 
پيش هم نويد موزه 

سينما در آن جا داده 
شده بود

بــرش

 گفت وگو با معاون توسعه مديريت و پشتيبانى آموزش و پرورش خراسان رضوى

پول نداريم حقوق معلمان را بدهيم آنوقت از بخارى وشوفاژ حرف مى زنيد

گپ

  ظرف چهار ســال اخير توجه ويژه و 
موثرى نســبت به تاميــن نيازهاى 
مدارس به خصوص در زمينه استاندارد 
سازى وسايل گرمايشى و سرمايشى انجام و از 
سال 1392 تاكنون تاسيسات گرمايشى 3 هزار 
مدرسه با هزينه هزار ميليارد ريال استاندارد شد. 
البته اين آمار مربوط به مدارس شهرنشين است 
و هســتند بســيارى از مدارس روستايى كه 
كماكان از بخارى نفتى استفاده مى كنند. سؤال 
اينجاست كه آيا همين مدارس تجهيز شده هم 
توان پرداخت هزينه هاى لازم را دارند؟ مدارسى 
كه از بخارى نفتى استفاده مى كنند درچه مدت 
زمانى به سيستم گرمايشى استاندارد مجهز مى 
شــوند؟ و اگر دراين مدت براى دانش آموزان 
مدارس حادثه اى رخ داد چه كسى پاسخگوست؟ 
اين ها پرسشــهايى بود كه «علــى ابرى اول» 
معاون توســعه مديريت و پشتيبانى آموزش و 
پرورش خراســان رضوى در گفت وگوبا قدس 

آنلاين به آن ها پاسخ داد.

 مدير كل آموزش و پرورش خراســان 
رضوى چندى پيش گفته بود كه دريك 
ســوم مدارس اســتان از بخارى نفتى 
استفاده مى شود. اول اينكه بفرماييد چه 
تعداد مدرسه و با چه تعداد دانش آموز از 

بخارى نفتى استفاده مى كنند؟ 
 اين صحبت مربوط به مناطقى است كه هنوز 
نمى توانند از سيستم گاز كشى استفاده كنند يا 
حتى در مناطقى كه تعبيه سيستم گرمايشى 
مقرون به صرفه نيســت.مثلا در روستايى كه 
يك كلاس دارد طبيعتا از بخارى نفتى استفاده 
مى شــود يا دانش آمــوزان مدرســه از تعداد 
انگشتان يك دست بيشتر نيست و تعداد اين 
مدارس حداقل يك ســوم مدارس كل استان 
است. اما اين به آن معنا نيست كه تعداد دانش 

آموزان هم يك سوم هستند. 
ما در سيستم آموزشى مان كلاسهايى داريم كه 
با چهار دانش آموز برگزار مى شود يا مدرسه اى 

با يك كلاس كه مشغول به كار هستند. بنابراين 
اين مدارس كه حدود يك سوم مدارس خراسان 
رضوى هســتند هنوز از بخارى نفتى استفاده 
مى كننــد اما به طور قاطع اعــلام مى كنم در 
هيچ يك از مدارس اســتان، حتى در روستاها 
هم بخارى چكه اى وجود ندارد و همه بخاريها 
كاربراتورى است ولى بايد بگويم كه براى سهيمه 

نفت با مشكلات زيادى مواجه هستيم. 

 چرا برغم تاكيد وزارتخانه اين مدارس 
شوفاژ كشى نشده است؟ 

دليلش اين اســت كه اعتبــارى نداريم، اگر 
اعتباراتى در اين خصــوص در اختيار ما قرار 
بگيــرد چرا ايــن كار را انجــام ندهيم ما اگر 
پولى در دست داشتيم حداقل اضافه كارى ها 
و حقوق حق التدريســى هايمان را پرداخت 
مى كرديم كه همكاران ما با مشــكلى مواجه 
نشوند. همه اين ها مربوط به نداشتن پول كافى 
اســت. اگر اعتبارات كافــى در اختيار ما قرار 
بدهند اينقدر مدرسه سازى مى كنيم كه دانش 
آموزدر فضاى كافى مدرسه پرورش پيدا كند. 

  اما برخلاف سخن شما مديركل گفته 
بود سالى 300مدرسه را مجهز مى كنيم. 
حالا پرسش من اين اســت كه با اين 

روند سالى 300 مدرسه چند سال طول 
مى كشــد تا تمام مدارس به سيستم 
گرمايشى مجهز شوند؟ اگر در اين مدت 
اتفاقى رخ داد چه كسى مسئوليت آن را 

بر عهده مى گيرد؟ 
در خصوص بخش اول صحبتتان بايد بگويم 
بلــه ما هم مى دانيم ايــن زمان خيلى طول 
مى كشد، ولى چاره اى نداريم. حل همه اين 
مشكلات در دست وزارتخانه و مجلس است 
و اعتباراتى اســت كه به آمــوزش و پرورش 

اختصاص مى دهند. 

 آيــا براى روشــن كــردن بخارى 
درمدارس زمان مشخصى تعيين شده ؟ 
چون گزارش هايى رسيده مبنى بر اينكه 
دانش آموزان در روزهاى سرد مجبورند 
با كاپشن و كلاه سر كلاس حاضرشوند 
و مديران اجازه روشن كردن بخارى را 
نمى دهند اين قضيه چقدر صحت دارد؟

خير. مدير آموزشگاه هر زمان كه تشخيص 
بدهد كه بايد سيستم هاى گرمايشى روشن 
بشــود اين كار را انجام مى دهد منتها همه 
اذعان داريم كه بايد در اين خصوص و خيلى 
مــوارد ديگر صرفه جويى هاى لازم كه البته 

صلاح هم هست را انجام بدهيم. 

چرا از كمك خيرين در سامان دهى 
استفاده  سيستم گرمايشــى مدارس 
نمى كنيد؟ چرا خيران را به سمت ساخت 
مدارس جديد كــه البته بعد تبليغاتى 

خوبى هم دارد هدايت مى كنيد؟ 
اتفاقا الان بيشــتر تكيه ما بر دوش اين افراد 
اســت و در واقع يك سوم ساخت و سازهاى 
مدارس خراسان به دســت خيرين صورت 
گرفته اســت ولى خب مثلا در روستايى كه 
اصلا گاز كشى نشده اســت ما چاره اى جز 

استفاده از بخارى نداريم. 
خيرين مــا آماده كمك هســتند ولى اين 
سيستم اســت كه در اين خصوص جوابگو 

نيست. 

 اينكه مى گوييد پولى نداريم كه با آن 
سيستم گرمايشى را استاندارد كنيم شانه 

خالى كردن از بار مسئوليتتان نيست؟ 
صادقانه مى گويــم كه بودجه اى براى هزينه 
كردن نداشته  و نداريم وگرنه كوتاهى صورت 
نگرفته است.چون بچه هاى خودمان هم در 
همين مدارس تحصيل مى كنند. مطمئنا اگر 
ما هم بتوانيم دوســت داريم از سيستم هاى 
بهداشــتى و گرمايشى اســتاندارد استفاده 
كنيم چــرا بايد از نفت بــا وجود خطرهاى 
احتمالى اش اســتفاده كنيــم واقعا كارى از 

دستمان بر نمى آيد. 
اين را به خاطر داشــته باشــيد كه در حال 
حاضرتمام مدارس شهرى ما از سيستم هاى 
گاز سوز استفاده مى كنند و تقريبا هيچ يك از 
مدارس ما بخارى كاربراتورى ندارند و استفاده 
از بخارى هم فقط مربوط به مدارس دوردست 
است يا مدارسى كه تعداد جمعيتشان خيلى 
كم است به هر شــكل اين تقاضا هم مانند 
قبل به وزارتخانه منتقل مى شود تا در صورت 
توافق در تصويب اعتبارات سال آينده لحاظ 

شود.
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مخاطبان گرامى!
در  را  خــود  نظــرات  لطفــاً 
خصوص اين مطلب  به شماره 

300072305 پيامك كنيد.

  ثبت 11 وقف جديد در فاروج  

بجنورد- خبرنگار قدس: رئيس اداره اوقاف و امور خيريه 
فاروج گفت: طرح استفاده از انرژى هاى نو و تجديدپذير در بقاع 

متبركه اين شهرستان به اجرا درمى آيد.
سعيد عليپور صحرا گفت: طرح به كارگيرى انرژى خورشيدى 
در امامزادگان روستاهاى خرق، سياهدشت و حصار پيشنهاد و 

مطالعات آن آغاز شده است.
وى ايجاد زيرســاخت هاى لازم در حوزه علــم و فناورى را از 
نيازهاى روز جامعه خواند و افزود: طرح مزبور پس از بررسى در 

خصوص اقتصادى و درآمدزا بودن، در اين بقاع اجرا مى شود.
وى با اشــاره به ثبت 11 فقره وقف جديد در اين شهرســتان 
از ابتداى امسال گفت: حوزه ازدواج جوانان، اشتغال، خدمات 
پزشــكى از بخش هــاى نيازمند توجه ويژه از ســوى واقفان 

است.
عليپور يادآور شــد: امسال 100 قرارداد موقوفات تمديد و 35 
قرارداد هم براى نخســتين بار براى موقوفات اين شهرستان 
تنظيم شد. وى احياى حقوق موقوفات را از برنامه هاى محورى 
اين دستگاه برشــمرد و گفت:اكنون 12 پرونده در خصوص 
تخلــف عدم تمكين و يا عــدم پرداخت حقــوق موقوفه در 
دادگسترى بررسى مى شــود كه رأى صادره براى پنج پرونده 

به نفع اوقاف بوده است.

 راه هاى ارتباطى سرويس«قدس خراسان» با مخاطبان
شماره پيامك:   300072305
@quds 95  آى دى سروش 

ارسال مطلب و عكس از طريق سروش      09038343801
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�   را�و   دادگاه
 پدر و مادرهاى زوجين 

هم آموزش ببينند

سرورهاديان : كــم طاقتى جوانان نســل امروز و بالا بودن 
توقعاتشان زبانزد همه محفل هاى نصيحت دخترو پسرهاى 
در شرف ازدواج است. عده اى هم معتقدند متأسفانه،بر خلاف 
پيشرفت تكنولوژى وزندگى هاى راحت هويت جوانان امروزى 
نسبت به جوانان گذشته دير شكل مى گيرد و همين موضوع 
باعث مى شــود در زندگى مشــترك با آن ها با كوچك ترين 
مشــكلى توان حل مســئله را نداشــته باشــند. به يكى از 
دادگاه هاى خانواده مى روم همانجايى كه اكثر آدم هاى آنجا 

همه كاسه و كوزه ها را بر سر مشكلات اقتصادى مى شكنند.
در صورتى كه با نيم نگاهى مى توان دريافت، در طلاق توافقى 
مشكل اقتصادى اولين گزينه براى جدايى نيست.  اينجا از زن 
و شوهرهاى جوان تا پدر ومادرهايشان همه نگران و بى قرار 
براى هرچه زودتر تمام شدن يك رابطه تلاش مى كنند.همان 
رابطه هايى كه ازمرحله خواستگارى ونامزدى و ازدواج همه 
لحظه شمارى براى اين وصال را داشتند و آن چيزى كه مهم 
است چه مى شود كه آدم ها تا اين حد نسبت به هم بى اعتنا 
و يا گاهى به تنفر مى رسند. ليلا از اتاق قاضى بيرون مى آيد و 
مادر نگران ازاو مى پرسد، رأى چه شد؟ و او مى گويد: نصيحت 
و اينكه بايد مشــاوره برويم و اگربه نتيجه نرسيديم بعد رأى 

طلاق صادر مى شود.

 آموزش هاى اجبارى قبل از ازدواج 
حميدى،مــادر 48 ســاله اى كه بيرون از اتــاق رأى قاضى 
منتظرنتيجه طلاق دخترش اســت،مى گويــد: به نظرمن 
بيشترين مشكل متوجه ما پدران و مادران است به اعتقاد من 
نه تنها براى زن و شوهر بلكه بايد پدر و مادرهاى زوجين هم 

آموزش ببينند واين آموزش ها تأثيرگذار است.
وى مى افزايد: به اعتقاد من مشاوره هاى قبل ازطلاق را بايد 
قبل ازازدواج گذاشــت و اى كاش دولت همان طور كه براى 
طلاق مشاوره اجبارى مى گذارد كلاس هاى آموزشى اجبارى 
قبــل از ازدواج راهم بگــذارد. وى تأكيد مى كند: براى مثال 
وقتى مشكلات حاد غير متداول اقتصادى يا يكى از زوجين 
مشكلات شــديد روحى و روانى يا اعتياد دارد، مشاوره براى 
ادامه زندگى چه كارايى دارد و اين در حالى اســت كه براى 
همين مسائل و يا مسائل مختلف زناشــويى قبل از ازدواج 
مشاوره بسيار كارايى بيشترى خواهد داشت. اين مادر تصريح 
مى كند: به اعتقاد من بيشترجوان ها مشكلات شان لجبازى 
است كه همين موضوع باعث مشكلات اساسى و سوءتفاهم 
مى شود. ليلا از اتاق بيرون مى آيد و مادر نگران از او مى پرسد، 
رأى چه شد؟ مى گويد: نصيحت؛ بايد مشاوره برويم و اگر به 
نتيجه نرســيديم، رأى طلاق صادر مى شود. از او مى پرسم، 
واقعاً راهى براى سازش وجود ندارد، او توضيح مى دهد: هفت 
سال از زندگى من و افشين مى گذرد.من تلاشم را كردم اما او 
تصورش از سازش من اين است كه حق با اوست. وى خاطر 
نشــان مى كند: افشين دقيقاً رفتارهايش شبيه مردهاى 50 
سال پيش است.تصورش اين است زن يعنى فقط چشم آقا و 
مرد يعنى هرچه مى گويد،حرف حرف اوست.  اين بانو ادامه 
مى دهد: بر خلاف آنكه فردى تحصيلكرده و موفق است اما در 

زندگى مشترك به خواسته هاى من اهميتى نمى دهد.

 افكار قديمى در چهره متمدن 
اين بانوى 23 ســاله تصريح مى كند: بزرگ ترين مشكل من 
افكار قديمى او در چهره متمدن امروز اســت. زن نبايد كار 
كند، ادامه تحصيل معنى ندارد. افشين كه درتمام صحبت ها 
آرام بود، توضيــح مى دهد:ليلا به علت عصبانيت آن طورى 
كه دلش مى خواهــد همه حرف هاى من را تعبير مى كند.او 
مى افزايد: مى خواهد با مدرك ديپلم در يك شركت مشغول 
به كار شود كه حداكثر حقوق براى هفت ساعت كارى 600 
هزارتومان است و اين درحالى است كه همين هزينه را براى 
ســرويس و مهدكودك دختر يكســاله مان بايد بپردازيم تا 
همسرم بتواند يك شيفت سركار رود وهمه مى دانند كه بچه 
يكساله نيازبه مادر و رســيدگى دارد. من امكانات رفاهى از 
قبيل خانه و ماشين دارم و دريك شركت معتبرمعاون هستم.
 اين مرد جوان خاطر نشان مى سازد:همسرم معتقد است از 
اينكه بيرون از خانه كار نمى كند،احساس افسردگى مى كند و 
من به او گفتم مى توانى به كلاس هاى مورد علاقه ات بروى 
يا ورزش كنى؛حتى پيشنهاد دادم اگر بخواهد در خانه براى 
علاقه خودش كارهنرى انجام دهد تا هم كنار فرزندمان باشد 
هم حس كاركردن را داشته باشد. وى اظهار مى دارد: او همه 
حرف هاى مرا به حساب بدبين بودن و اجازه ندادن براى كار 

در بيرون از خانه مى داند. 
من به هيچ وجه اورا محدود نكردم و اين قصد را هم ندارم. از 
زمان تولد دخترمان رسيدگى به خانه و فرزند او را ناخودآگاه 
محدود كرده است و من به او حق مى دهم؛ از طرفى من هم 
به دليل حجم كارم كمتر توانســتم به او توجه كنم و اين را 
قبول دارم. وى تأكيد مى كند: من با ادامه تحصيل همســرم 
مخالف نيستم؛ فقط از او خواستم اجازه دهد آوا كمى بزرگ تر 
شود تا بتوانيم در ساعت حضورش در كلاس ها ى دانشگاه آوا 
را به مادربزرگ ها يش بســپاريم تا هم همسرم و هم دخترم 
در آرامش باشــند؛اما او اين را هم به حساب برده بودن و امر 
و نهى مى گذارد. قاضى كه اين زوج را به سازش دعوت كرده 

بود پرونده را به مشاوره فرستاد.

مدير ساماندهى كشف رود 
با اشاره به توقف پروژه ها: 

 هيچ كس به وعده هايش براى 
اختصاص بودجه عمل نكرد 

قدس: مدير ســاماندهى كشــف رود گفت: هنوز يك ريال از 
اعتبارات مصوب دريافت نكرديم و با مشــكلات جدى رو به رو 

هستيم.
على ميرزايى در گفت و گو با مشهد فورى در خصوص وضعيت 
كشف رود اظهار داشــت: مانند دو ماه گذشته هنوز بدهى 11 
ميلياردى كشف رود باقى بوده كه البته به دليل انتقال پساب اين 

رقم بيشتر شده است.
مدير ساماندهى كشــف رود با تصريح اينكه پروژه ها كاملاً در 
كشف رود متوقف اســت، ادامه داد: تنها طرحى كه در كشف 
رود ادامه دارد، خط انتقال پساب خين عرب به پركند آباد است 
كه تقريباً 90 درصد كار تمام شده، اما متأسفانه با بدهى سنگين 

رو به رو هستيم.
وى يادآور شــد: بدهى كشف رود و خط انتقال پساب روى هم 

رفته بيش از 19 ميليارد تومان مى شود.
وى بيان كرد: از دو ماه گذشته هيچ پروژه اى در كشف رود انجام 
نشده است و از طرفى نيروهاى گشت و نظارت نزديك هشت ماه 

است حقوق نگرفته اند و با مشكلات مواجهيم.
وى با اشاره به اينكه اعتبارات تعيين شده در سفر هيئت دولت به 
استان نيز هنوز پرداخت نشده است، گفت: تنها اعتباراتى كه از 
استاندارى اختصاص پيدا كرد، حدود يك ميليارد و 500 ميليون 
تومان در بحث استانى مصوب شد كه هنوز پرداخت نشده است.
ميرزايــى با بيان اينكه ازطــرف وزارت نيرو نيــز 2 ميليارد و 
200ميليون تومان مصوب شــده كه از اين مبلغ هم متأسفانه 

هنوز يك ريال دريافت نكرديم.
وى با تأكيد بر اينكه پيمانكاران طلبكار دو سال پيش پروژه ها را 
انجام دادند و افرادى هستند كه از بنيه مالى ضعيفى برخوردارند، 
عنوان كرد: فرماندار از منطقه بازديد كرد و قول مساعدت داد و 
نامه اى به سازمان مديريت و معاون رئيس جمهور نيز از جانب 

فرماندارى براى محقق شدن اعتبارات ارسال شده است.

 عرضه مجدد گوشت وارداتى 
در 30 قصابى مشهد 

 ايرنا: رئيس اتحاديه صنف فروشــندگان گوشت دامى مشهد 
گفــت: 30 قصابى با نظــارت مديريت بازرســى اتاق اصناف 
مسئوليت توزيع گوشت قرمز منجمد وارداتى به قيمت مصوب 
كميسيون تنظيم بازار خراسان رضوى را در سطح شهر مشهد 
برعهده گرفتند. احمد احدى افــزود: اين واحدهاى قصابى هر 
كيلوگرم گوشــت قرمز منجمد وارداتى را به قيمت 290 هزار 
ريال مى فروشند كه در اين ميان در هر كيلوگرم 13 هزار ريال 
سود براى آن ها در نظر گرفته شده است. وى گفت: هر شهروند 
مى تواند 3 كيلوگرم گوشــت وارداتى از قصابى ها دريافت كند؛ 
زيرا به دليل محدود بودن ســهميه امكان اختصاص ســهميه 
بيشــتر به افراد وجود ندارد. رئيس اتحاديه صنف فروشندگان 
گوشت دامى مشهد افزود: در روزهاى اخير افزايش تقاضا بويژه 
از سوى هيئت هاى مذهبى براى گوشت قرمز منجمد وارداتى 
به قيمت مصوب كميسيون تنظيم بازار، موجب كاهش توزيع 
آن در ســطح شهر مشهد گرديد. از آنجا كه از سهميه گوشت 
قرمز منجمد وارداتى استان سهم بيشترى به هيئت هاى مذهبى 
اختصاص يافت بنابراين در چند روز اخير توزيع اين نوع گوشت 
در قصابى ها متوقف شده بود. وى ادامه داد: توزيع گوشت قرمز 
منجمد وارداتى به قيمت مصوب كميسيون تنظيم بازار در 30 
قصابى سطح شهر از امروز از سر گرفته مى شود و ديگر مشكلى 

در تأمين اين نوع ماده غذايى وجود نخواهد داشت.

مديركل دفتر مديريت بحران استاندارى  
به قدس خبر داد

آمادگى خراسان رضوى براى مواجهه 
با بحران هاى احتمالى در فصل سرما

طلبى:مديركل دفتر مديريت بحران استاندارى خراسان 
رضوى گفت: براى مواجهه با بحران هاى فصل پاييز و 
زمستان استان از آمادگى نسبى برخوردار است. حجت شايانفر در 
گفت وگو با خبرنگار قدس آنلاين اظهار داشــت: دو ابلاغيه به 
تمامى دستگاه هاى بحران مدار استان براى آمادگى و مواجهه با 
مسائل و اتفاقات احتمالى در فصل پاييز و زمستان ارائه شده است 
و كميسيون هاى مختلف در استان همچون كميسيون سوخت 
وكميسيون حمل و نقل و راهدارى جلسات متعددى را براى اين 
منظور تشــكيل داده اند. وى تصريح كرد: پاك سازى مسيرها، 
بررسى پل ها، مســائل ترافيكى، تأمين شن و نمك مورد نياز، 
بررســى نقاط حادثه خيز اســتان و اولويت بندى مرتفع كردن 
مشكلات آن ها، تأمين سوخت مورد نياز براى بخش هاى مختلف 
و موارد بهداشــتى و درمانى از جمله موضوعاتى اســت كه در 
كميسيون هاى مختلف مورد بررسى قرار گرفته است تا از بروز 
برخى اتفاقات غير قابل پيش بينى شــده در سال هاى گذشته 
جلوگيرى به عمل آيد. شــايانفر افزود: اگرچه استان از آمادگى 
نســبى براى مواجهه با بحران هاى احتمالى ناشــى از ســرما، 
بارش هــاى برف و بــاران و آبگرفتگى معابر برخوردار اســت و 
هماهنگى مناسبى نيز بين دستگاه ها در اين زمينه وجود دارد، اما 
از مردم نيز انتظار داريم در مواقع بحرانى همكارى لازم را داشته 
باشند تا دستگاه ها فعاليت هاى خود را به صورت كارآمدتر انجام 

دهند.

زاويه تصوير

بلوار بن بست!
صدف 30

رخ � رخ

مخاطبان عزيز خرسند     يم كه ارتباط د     وسويه با اين رسانه د     ر ارسال سوژه از سوى شما خوانند     گان گرامى به ثمر نشسته است، بنابراين اميد     واريم 
مسئولان د     ستگاه هاى اجرايى با پاسخ خود     ، ما را د     ر اين مسير همراهى كنند     . شما مى توانيد      از طريق سامانه پيامكى 300072305 با ما د     ر تماس باشيد     .

 تنها يك داروخانه شبانه روزى!
بــا اين جمعيتى كه بولوار دوم طبرســى 
دارد چرا فقط يك داروخانه شــبانه روزى 

وجود دارد. 
يك شــب شما هم به داروخانه بولوار دوم 
طبرسى شــمالى دنبال دارو بياييد با آن 
صف طولانى؛ تا به خانه برســى بيمارت 

تمام كرده!
937...7003

 فروش انواع قرص در عطارى ها!
باهنر، مركز  عطارى هاى شهرك شــهيد 
فروش انــواع قرص و شــربت متادون و 
ترامادول وغيره اســت، لطفاً رســيدگى 

كنيد.
935...2563

 پيامك هايى كه جيب را خالى مى كند
چرا كارى براى پيامك هاى تبليغاتى نمى شود؛ تا شارژ نداريم كه پيام نمى آيد؛ خدا نكند 1000 

تومان شارژ بگيريم، سريع آمدن پيامك شروع مى شود تا شارژ تمام شود.
915...1573

 پاسخ اتوبوسرانى به 2 پيام
در پاســخ به پيام شهروند محترم مندرج در 
شماره 8817 مورخ 97/8/6 با موضوع: «نرم 
افزار نقشه مشهد ناقص است؛ نرم افزار نقشه 
مشهد كه توسط شهردارى سفارش ساخت 
گرفته با نقص هايى مواجه است. در قسمت 
ايســتگاه هاى اتوبوس مشكل دارد و مناطق 
خارج از بزرگراه هاى كمربندى را پوشــش 
نمى دهد و در بزرگنمايى نقشــه هم دچار 

مشكل مى شود.» به استحضار شــهروند محترم مى رساند برابر بررسى انجام شده درخصوص 
مشكلات مطروحه، مشكل خاصى در كاركرد نرم افزار نقشه همراه مشهد مشاهده نگرديد، لذا از 
شما شهروند محترم تقاضا مى گردد به جهت بررسى دقيق تر موضوع با شماره تلفن 33236788 

تماس حاصل نماييد. 
همچنين در پاسخ به پيام شهروند محترم مندرج در شماره 8814 مورخ 97/8/2 با موضوع: «چرا 
خط 61 حذف شــد؛چرا خط 61 اتوبوســرانى از مبدأ شهيد رستمى (شهرك شيرين) جمع شده 
و ديگر براحتى نمى توانيم به حرم مطهر مشــرف شويم.» به استحضار مى رساند با هدف تجميع 
خطوط 61 و 66 در پايانه ها، اين دو خط ادغام و تا پايانه انقلاب اسلامى امتداد مسير يافت تا ضمن 
ايجاد دسترسى شهروندان به خط يك قطار شهرى و ساير نقاط شهر نظير بلوار فكورى، پيروزى، 
وكيل آباد و مناطق قاســم آباد و الهيه امكان برنامه ريزى دقيق تر جهت سرويس دهى خطوط ياد 
شده ميسر گردد. شايان ذكر است در حال حاضر شهروندان محترم مى توانند با خط 61 تا تقاطع 
مصلى- رســتمى سير مسير و از آنجا با استفاده از خدمات خط BRT 3 نسبت به تبادل سفر به 

سمت حرم مطهر اقدام نمايند.

باهنر، مركز  عطارى هاى شهرك شــهيد 
فروش انــواع قرص و شــربت متادون و 
ترامادول وغيره اســت، لطفاً رســيدگى 

بــا اين جمعيتى كه بولوار دوم طبرســى 
دارد چرا فقط يك داروخانه شــبانه روزى 

يك شــب شما هم به داروخانه بولوار دوم 
طبرسى شــمالى دنبال دارو بياييد با آن 
صف طولانى؛ تا به خانه برســى بيمارت 

در پاســخ به پيام شهروند محترم مندرج در 
 با موضوع: «نرم 
افزار نقشه مشهد ناقص است؛ نرم افزار نقشه 
مشهد كه توسط شهردارى سفارش ساخت 
گرفته با نقص هايى مواجه است. در قسمت 
ايســتگاه هاى اتوبوس مشكل دارد و مناطق 
خارج از بزرگراه هاى كمربندى را پوشــش 
نمى دهد و در بزرگنمايى نقشــه هم دچار 

هنگامه طاهرى  صحــن علنى چهل و 
يكمين جلســه شوراى اسلامى شهر مشهد 
روز گذشــته بــه دليل شــمارش معكوس 
معرفى شهردار جديد، محل اتفاقات جالبى 

بود.
 از جمله اينكه دو تن از معاونان شهردار به 
خاطر قانون منع به كارگيرى بازنشســته ها 
ضمن حضور در شــورا و ارائه بيلان كارى 
ازمردم و اعضاى شــوراى شهر خداحافظى 

كردند. 
علاوه بر اين شــهردار مشــهد ضمن بيان 
مباحثــى در خصوص بافــت پيرامون حرم 
مطهر، در حاشيه جلسه نيز بر صندلى داغ 
خبرنگاران نشســت و در خصوص  ماندن و 

نماندنش در شهردارى سخن گفت.
قاســم تقى زاده خامســى در ايــن مورد 
گفــت: از زمان آغاز به كارم در شــهردارى 
تابــع قانون بودم و باز هــم كار غير قانونى 
نمى كنم، با اين حال تــا 26 آبان ماه براى 
تصميــم گيرى فرصت دارم  و موارد زيادى 

وجود دارد كه ماندنم را قطعى مى كند.
با وجودى كه حيدرى رئيس شــوراى شهر 
بيان كرده بود آخريــن فرصت براى اعلام 
ابقاى شــهردار فعلى يا معرفى سرپرســت 
شــهردارى 24 آبان ماه است، اما تقى زاده 
خامسى به صراحت گفت كه اصرار شورا بر 

اين است تا آخرين روز بمانم.

  بيان آرزوهاى موافقان و مخالفان
شهردار مشــهد گفت: آنچه در رسانه ها در 
خصــوص ماندن يا رفتنــم از زبان موافقان 
و مخالفــان عنوان مى شــود، در واقع بيان 

آرزوهاى آن هاست !
وى دربــاره عملكرد خود نيز بيان داشــت: 
تمايلى مبنى بر بيان فعاليت هايى كه انجام 
مى دهم نــدارم، مردم خود قضاوت خواهند 

كرد.
او ادامــه داد:مردم از شــنيدن حرف هاى 
تكرارى خسته اند. آنچه در حال وقوع است 
توسط معاونانم اطلاع رسانى مى شود. از اين 
رو زمانى بايد اقدام به نشســت و سخنرانى 
بگذارم كه حرفى تازه براى گفتن داشــته 

باشم.
شهردارمشــهدعلاوه براين خاطرنشان كرد: 
برنامه چهارســاله اى براى تصويب به شورا 

تدوين شده كه درصورت اجرا تحولى جدى 
در مشهد ايجاد خواهد شد.

او بــرون ســپارى آتش نشــانى را يكى از 
موفقيت هاى شــهر مشــهد عنــوان كرد و 
ضمن اشــاره به اولين واگذارى آتش نشانى 
به بخش خصوصى در كشــور از شهردارى 
خواســت به ظرافت هاى آن نيز توجه ويژه 

داشته باشد.
وى درباره احياى باغ خونى عنوان كرد كه 
سندش به نام يك كشــور خارجى است و 
مالكيت و مســائل حقوقى آن بحث است. 
اگر وزارت خارجه اجازه بدهد آمادگى داريم 

روى آن كار كنيم.
او حتــى دربــاره جايگزينــى معاونانش به 
عنوان سرپرست شهردارى يا شهردار جديد 
نيز به طنز متوسل شد و گفت: من نمى روم!

  لايحه نوسازى بافت اطراف حرم
تقى زاده خامسى نوسازى بافت اطراف حرم 
را يكى از دغدغه هايش از ابتداى كار عنوان 
كرد و گفت:پس از حضور رئيس جمهور به 
مشهد و گفتمان درباره حمايت از نوسازى 
بافت پيرامــون حرم مطهر و بــا همكارى 
در مجلس شــوراى  نماينــدگان مشــهد 
اسلامى موفق به كســب موافقت دولت در 
دريافت بودجه براى اوراق مشاركت شديم.

او بيان داشــت: نوســازى بافــت پيرامون 
حرم در 25 سال گذشــته  فقط40 درصد 
پيشرفت داشته كه بيان آن به رئيس جمهور 
منجر به همكارى بيشتر وى براى تسريع در 

روند نوسازى شده است.
او امضــاى ســازمان برنامــه را يكــى از 
سخت ترين كارهايى عنوان كرد كه در اين 
مرحله صورت گرفت و عنوان كرد كه از اين 

پس بايد نظر موافق شورا را داشته باشيم.
خامسى خاطرنشــان كرد: اين مصوبه براى 
اين اســت كه طى مراحــل مختلف كار به 
دريافت موافقت شــورا ارجاع داده نشوند، 
هر چند نمى دانند در ادامه چه برنامه هايى 
پيش بينى خواهد شد، اما نيازمند هميارى 

همه جانبه است.
او گفت: اين قدم اولى است كه بر مى داريم 
و بــرآورد ما اين اســت كــه از درآمدهاى 
حاشــيه اى آن مى توانيم بدهــى هايمان را 
بابت ســهم 50 درصدى دولــت از خزانه  

پرداخت كنيم.
به گفته او امسال 700 هزار 
اوراق مشاركت  معادل 31 
هزار ميليارد ريال، سال 98 
ريال  400ميليــارد  هزارو 
اوراق مشاركت و سال 99 
نيز 10 هــزار ميليارد ريال 
اوراق مشــاركت با تضمين 
ســهم 50 درصدى دولت  
بودجــه ســال مذكور  در 
منتشر  شــهردارى  توسط 

مى شود.

  برون سپارى آتش نشانى
طلســم برون سپارى آتش نشــانى مشهد 
سرانجام پس از كش و قوس هاى فراوان در 
چهل و يكمين جلسه علنى شوراى شهر به 

تصويب رسيد.
خصوصى ســازى آتش نشــانى كه از سال 
95 در دســتور كار چهارمين دوره شوراى 
اســلامى شــهر مشــهد قرار گرفته بود، تا 
كنــون براى تمديــد قراردادهــا و افزودن 
بيشتر ايســتگاه هاى آتش نشانى به بخش 
خصوصى  پس از موافقت ها و مخالفت هاى 

بسيار تصويب شد.
اين مصوبه اگر چه با مخالفت هاى شــديد 
حاجيان شــهرى، عضو شــورا و دفاعيات 
شديدتر خليل االله كاظمى، معاون خدمات 
شهرى و محيط زيست شــهردارى مشهد 
همراه بود، اما در ميان اما و اگر هاى بســيار 
و اختصــاص مدت زمان طولانــى از وقت 
شــورا به خود ســرانجام قرار شد با حفظ 
مسئوليت فرماندهى ســازمان آتش نشانى 
از ظرفيــت بخش خصوصى در ســاخت و 
توســعه ايســتگاه ها و تهيه تجهيزات لازم 

استفاده شود. 

كاظمــى در قبــال ايــن 
مطلــب كه گفته شــد در 
هيچ كشــورى آتش نشانى 
به بخــش خصوصى واگذار 
چون  كشورهايى  از  نشده، 
دانمــارك و ايتاليا و هلند 
كــه در اين خصوص پيش 
گام بوده اند نام برد و بيان 
داشــت كه در حال حاضر 
ايســتگاه  هر  هزينه هــاى 
شــهردارى  نشــانى  آتش 
ميليــون   600 تــا   500
از هزينه هاى  بيشتر  تومان 
ايســتگاه هاى بخش خصوصى اســت كه با 
برون ســپارى در اين خصوص صرفه جويى 

مالى صورت خواهد گرفت. 

  چند مصوبه ديگر
در اين جلســه هبــه حوزه هــاى علميه و 
مســاجد و مدارس علميه همچون گذشته 
در قالب معافيت از عوارض، تأســيس خانه 
هنرمندان بــراى ترويج و اشــاعه فرهنگ 
اصيــل ايرانى - اســلامى، ايجــاد آكادمى 
فوتبال، نام گذارى حد فاصل ميدان جانباز 
تا بلوار سجاد به نام مهدى اخوان ثالث و نيز 
نام گذارى برخى ايستگاه هاى آتش نشانى 
به نام شــهداى آتش نشان از ديگر مصوبات 

شوراى شهر بود.

 شهردار مشهد درحاشيه جلسه شوراى شهر:

تابع قانون هستم! 

شهردار مشهد: آنچه 
در رسانه ها در خصوص 
ماندن يا رفتنم از زبان 

موافقان و مخالفان 
عنوان مى شود، در 

واقع بيان آرزوهاى آن 
هاست !

بــرش

مـخــاطـبـان گـرامى! مى توانيد 
را در  عكس ها و سوژه هاى خود 
حوزه هاى شهرى، اجتماعى و ... 

به ايميل زير ارسال نماييد.
 khorasanemrooz@yahoo.com

واحدنوع كالا
متوسط قيمت 
در سطح شهر

(تومان)

9,600

36,600

6,300

64,000

3,400

كيلوگرم

حلب 5 كيلويى

بسته

كيلوگرم

كيلوگرم

گوشت مرغ

روغن نباتى جامد لادن
پنير 400 گرمى (پگاه)

گوشت گوساله (سردست) 
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مخاطبان گرامى!
لطفــاً نظرات خــود را در 
خصوص ايــن مطلب  به 
 300072305 شــماره 

پيامك كنيد.



روی �ط حاد� گزارش متفاوت قدس براى شكموها

ساندويچ كثيف؛ لذت نوشابه خوردن با شيشه
مهناز خجسته نيا  در ميان همه هياهوهاى 
تبليغاتى فست فود هاى عجيب و غريب، جالب 
اينكه هنوزهم ساندويچ  فروش هاى قديمى با 
شكل و شمايل همان سال هاى دور همچنان 
مشترى زيادى دارند و تبليغات وسيعى هم در 
شبكه هاى اجتماعى از سوى طرفداران آن رد 

و بدل مى شود.
اگر يك ســاندويچ خور حرفه اى باشــيد، با 
شنيدن نام «كثيف»متوجه خواهيد شد كه اين 
كلمه واژه آشــنايى براى شكمو هاست و تنها 
در اين مورد خاص، معنى آن بين طرفدارانش 

خيلى جدى گرفته نمى شود! 
به طور حتم با دعوت دوستان و آشنايان و يا از 
سر كنجكاوى هم كه شده اغلب ما براى يك 
بار به اين ساندويچ فروش ها سرك كشيده ايم و 

مشترى آن ها شده ايم.
به هر روى بايد مشترى پروپاقرص فست فود 

بود تا با اين واژه آشنا باشى. 

 ساندويچ فروشى هاى خسته
كمتر محله اى را ســراغ داريم كه يكى دو تا 
اغذيه فروشى كثيف نداشته باشد، هر چند كه 
نســل آن ها تا حدود زيادى منقرض شده، اما 
هنوز هم تعداد زيادى از اين مغازه هاى خسته 

همچنان سرپا هستند.
ساندويچ فروشى هاى قديمى اگر چه ظاهر دهه 
شصتى خود را همچنان حفظ كرده اند، اما از 
نظر منوى غذايى از همان قديم ها چيزى كم از 
فست فود هاى باكلاس شهر ندارند و تنوعشان 

كمتر نباشد شايد بيشتر هم باشد.
هميشه داخل ويترين يخچال آن ها چند سينى 
خوراك سوســيس، خوراك جگر، ماكارونى، 
ســالاد الويه،، مغز، زبان، فيلــه مرغ، خوراك 
بادمجان وتخم مرغ آب پزو املت آماده هست 
و ساندويچ نيمرو آن ها هم جزو منوهاى پشت 

ويترين مهياست. 
چيدمان جعبه هاى نوشــابه در داخل مغازه و 
پشت به پشت ميزو صندلى ها هم جزو جدايى 
نشــدنى دكوراســيون اين گونه از ساندويچ 

فروشى هاست. 
مهم ترين علت معروفيت اين ساندويچ هم اولاً 
سرعت عمل بالاى فروشنده در تهيه ساندويچ، 
سس هاى فله اى معروف تند،نوشابه خوردن با 

شيشــه بدون استفاده از نى 
و ليوان،سادگى بيش از حد 
از تجملگرايــى در  و دورى 
محيط كارى و قيمت مقرون 

به صرفه آن است.

 مشترى هاى پر و پا 
قرص

يكــى از شــهروندانى كه از 
قيمــت كم ســاندويچ هاى 
كثيف شوكه است، مى گويد: 
فود  فســت  مشــترى هاى 

هميشه مبهوت اختلافات قيمتى در اين بازار 
هستند.

وى با بيان اينكه مصــرف كنندگان اين نوع 
ســاندويچ ها با دلهره شــكم خودشان را سير 
مى كننــد، مى افزايد: اين در حالى اســت كه 
قيمت اين ساندويچ ها گاهاً از قيمت تمام شده 

مواد مصرفى آن ها هم كمتر است.
جوانى هم كه ســاندويچ خوراك بندرى پاى 
ثابت صبحانــه هر روزه اش اســت، مى گويد: 
اگر مواد مصرفى همين ساندويچ را بخواهيم 
خودمان تهيه كنيم، قطعاً بيشتر از اين مبالغ 

تمام مى شود.

او كــه مدعى اســت تاكنون 
هيچ مشكلى به دليل مصرف 
بيش از حد اين ســاندويچ ها 
پيدا نكــرده، مى افزايد: به نظر 
من تفاوت ساندويچ ها فقط در 
كميت و كيفيت مواد مصرفى 

است.
وقتى هم به سراغ دانش آموزان 
مدرســه اى مى رويم كه پاتوق 
آن هــا اغذيه مقابل مدرســه 
است، شاهد استقبالى هستيم 

كه نگران كننده است.
يكــى از آن ها مى گويد: وقتى بايــد به اندازه 
قيمت يك ســاندويچ يك كيك بخريم، پس 
ترجيح مى دهيم حداقل ســاندويچ گرم ولو با 

عنوان كثيف را بخوريم.
دانش آموز ديگرى هم كه مشــغول خوردن 
ساندويچ اســت، اظهار مى دارد: گرچه طعم و 
مزه ساندويچ هاى ارزان با گران متفاوت است، 
اما همين ارزانى توجيهى براى ناديده گرفتن 

اختلاف كيفيت هاست.

  خلأ نظارت بر كميت و كيفيت
گزارشــگر ما براى واكاوى بازار ساندويچ هاى 

كثيف به سراغ مدير گروه سلامت محيط و كار 
مركز بهداشت استان مى رود.

مهندس حســنى در گفت وگو با گزارشگر ما 
ضمن ابراز نگرانى كارشناســان بهداشــتى از 
فراوانى عرضه اين گونه ساندويچ ها مى گويد: 
هر چه اين قيمت ها كمتر باشد، شك و ترديد 

بيشتر خواهد بود.
وى در عيــن حال غير بهداشــتى بودن اين 
ســاندويچ ها را رد مى كند و مى افزايد: ارزانى 
اين ساندويچ ها تنها دو دليل دارد؛ يكى از اين 

عوامل به دليل كيفيت مواد مصرفى است.
وى با بيان اينكه متأسفانه هم اكنون اختلاف 
قيمت مواد مصرفى بسيار زياد است، مى افزايد: 
اين در حالى اســت كه همه ايــن مواد داراى 

مجوزهاى بهداشتى نيز مى باشند.
اين كارشناس دومين دليل ارزانى ساندويچ هاى 
ارزان را كميت كم مواد مصرفى عنوان مى كند 
و اظهــار مى دارد: اين مراكــز فروش به جاى 
مصرف اندازه استاندارد اقدام به مصرف ناچيز 
مــواد مى كنند كه تأثير بســزايى در كاهش 

قيمت تمام شده دارد.
وى با تأكيد بر ضــرورت انجام قيمت گذارى 
آناليز شده مواد مصرفى از نظر كيفيت و كميت 
مى گويد: رعايت اين مــوارد جزو وظايف اتاق 
اصناف و سازمان صنعت، معدن و تجارت است 

كه متاسفانه خلأ آن كاملاً مشهود است.
مدير گروه سلامت محيط و كار مركز بهداشت 
استان با اعلام شماره تلفن 190 براى رسيدگى 
به شكايات بهداشتى مى افزايد: در صورت اعلام 
هر گونه تخلف بهداشــتى بلافاصله شكايات 

رسيدگى خواهد شد.
مهنــدس حســنى از بازديد ســرزده ماهانه 
كارشناسان بهداشتى اســتان از مراكز عرضه 
مــواد غذايى خبر مى دهد و اظهار مى دارد: در 
صورت بروز هر گونه تخلف قطعاً موارد پيگيرى 

و به مراجع قضايى ارجاع خواهد شد.

آب و �وا
 پيش بينى كاهش دما و بارش هاى 
پراكنده براى استان خراسان رضوى

قدس: هواشناسى خراســان رضوى اعلام كرد با عبور امواجى 
ضعيف و ناپايدار از روى اســتان انتظــار داريم طى امروز ضمن 
افزايش ابرناكى در بخشــهايى از اســتان احتمــالا بارش هاى 
پراكنده اى داشته باشيم كه در بيشتر نقاط استان با كاهش نسبى 
دما همراه مى باشــد كه تا پايان امروز روند كاهشــى دما ادامه 
خواهد داشت . بر اين اساس آسمان مشهد براى امروز نيمه ابرى 
تا ابرى در بعضى ســاعات با احتمال بــارش پراكنده باران و مه 
آلود يا غبارآلود گاهى افزايش ســرعت وزش باد در اواخر وقت 
بتدريج كاهش ابرپيش  بينى مى شــود. كمينه و بيشينه دماى 
هواى مشهد نيز براى امروز سه شــنبه به ترتيب 4 و12 درجه 

سلسيوس خواهد بود.

��ر
 مديركل انتقال خون خبر داد

 رشد 13 درصدى اهداى خون 
در خراسان شمالى

بجنورد- خبرنگار قدس: مديركل انتقال خون خراســان 
شــمالى با اشاره به رشــد 13 درصدى اهداى خون در اين 
اســتان گفت: مازاد خون دريافت شده از سوى شهروندان به 

استان هاى ديگر ارسال  شده است. 
احسان روشــن  روان اظهار كرد: بيشترين رشد اهداى خون 
در كشــور طى اين مدت را خراســان شمالى در ميان ساير 

استان هاى كشور داشته است. 
وى افزود: طى هفت ماه نخست سال جارى تعداد 14 هزار و 
988 داوطلب اهداى خون به مراكز ثابت و سيار خون گيرى 
استان مراجعه داشته اند كه از اين تعداد 10 هزار و 310 نفر 
موفق به اهداى خون شدند، كه با 13 درصد رشد در اهداى 
خون بيشترين ميزان رشــد اهداى خون در كشور را داشته 
اســت.  روشن روان ادامه داد: در اين مدت به درخواست هاى 
بيمارستان هاى استان به صورت تقريباً كامل پاسخ داده  شده 
و مازاد مصرف استانى نيز به ساير استان ها ارسال  شده است، 
كه اين مهم جز با همراهى و همدلى اهداكنندگان عزيز قابل 
تحقق نبود.  روشــن  روان يادآور شد: اهداكنندگان مستمر 
شــريان هاى اصلى انتقال خون هســتند كه با اهداى خون 
به صورت دوره اى و مــداوم، جان بيماران نيازمند به خون را 

نجات مى دهند.

 زعفران گلخانه اى در مه ولات كشت شد

قدس: بازدهى بيشــتر نسبت به روش سنتى و كاهش عوامل 
خســارت زا از قبيل كمبود بارندگى و سرمازدگى از مزيت هاى 

كشت زعفران در محيط گلخانه است.
 رئيس جهاد كشــاورزى مه ولات گفــت: 1200 كيلوگرم پياز 
مرغوب زعفران گلخانه اى در مســاحت 90 مترمربع توسط 2 

جوان در اين شهرستان كشت شد.
رمضانعلى قاســمى  در حاشــيه بازديد فرماندار و چند تن از 
مسئولان شهرستان مه ولات از اين گلخانه افزود: از مزيت هاى 
كشت زعفران در محيط گلخانه، بازدهى بيشتر نسبت به روش 
ســنتى و كاهش عوامل خســارت زا از قبيل كمبود بارندگى 
و سرمازدگى اســت. وى به كاهش مصرف آب و توليد زعفران 
بهداشتى در اين نوع كشت اشاره كرد و اظهار داشت: در اين طرح 
جمع آورى گل در هر ســاعت از شبانه روز امكان پذير است و 
گل هاى برداشت شده را مى توان دو تا سه روز در گلخانه نگهدارى 

كرد كه اين موارد در كشت سنتى غير ممكن است.

پس از 7 سال
 «قنات نوبهار» به چرخه آب شهر 

بردسكن بازگردانده شد
قدس: قنات نوبهار پس از هفت سال پيگيرى ادارى و قضايى به 
چرخه توليد آب شرب بردسكن بازگردانده شد و طى مراسمى 

مورد بهره بردارى قرار گرفت.
در اين مراســم كه با حضور معاون مالى و پشتيبانى، مدير دفتر 
حراســت و امور محرمانه و مدير دفتر روابط عمومى و آموزش 
همگانى شركت آبفاى خراســان رضوى، مدير آبفا و مديران و 
مسئولان و اعضاى شوراى شهر بردسكن برگزار شد، سرپرست 
شــركت آب و فاضلاب خراسان رضوى بازگشت اين منبع آبى 
كيفى به شبكه آب شــرب شهر بردسكن را يك موفقيت براى 
مجموعه آبفا ارزيابى كرد. عباس مهرى با اشــاره به وقف قنات 
نوبهار در سال 47 افزود: اين قنات با توجه به تأكيد واقف مبنى 
بر اســتفاده از آب آن براى مصارف شرب، تا سال 90در اختيار 
آبفا قرار داشت وبخشى از نياز آبى شهروندان بردسكن را تأمين 
مى كــرد ولى پــس از آن به دلايلى، اين روند متوقف و شــهر 
بردسكن با كمبود آب مواجه شد.  وى اظهار داشت: در اين مدت 
در كنار فعاليت هاى فنى مهندسى براى تأمين آب شرب مورد نياز 
شهروندان،  اقدامات زيادى نيز براى بازگشت قنات به چرخه آب 
شهر به عمل آمد و در نتيجه پيگيرى مستمر و تلاش همكاران 
و همچنين مساعدت بى دريغ دادستان شهرستان و دادگسترى 
استان اين منبع آبى كيفى در اختيار آبفاى بردسكن قرار گرفت.

به گفته وى ثقلى بودن انتقال آب قنات به مخزن، نقش مهمى در 
تأمين آب شهر در مواقع قطع برق دارد.

 مدير امور آبفاى بردسكن هم توان توليد آب قنات نوبهار را 12 
ليتر برثانيه اعلام كرد و اظهار داشت: دبى قنات در صورت تحويل 
قطعى، بهبود شرايط بارندگى و همچنين انجام عمليات لايروبى 
تا 20 ليتر بر ثانيه قابل افزايش اســت. محسن عبدالهى با بيان 
اينكه توان توليد آب درابتداى سال گذشته 100ليتر برثانيه بود، 
ظرفيت فعلى را با احتساب قنات نوبهار و پنج حلقه چاه موجود، 

142 ليتر برثانيه اعلام كرد. 
وى از حفر چاه شــماره 6 شهر بردسكن خبرداد و خاطر نشان 
كرد: با راه اندازى و افتتاح اين چاه، ظرفيت توليد آب شــهر به 
172 ليتر برثانيه خواهد رســيد. در پايان اين مراسم لوح تقدير 
مديرعامل شركت مهندسى آبفاى كشور به محسن عبدالهى مدير 

امور آبفاى بردسكن اهدا شد.

 كشف 10 هزار ليتر سوخت قاچاق 
توسط مرزبانان خراسان رضوي

قدس: فرمانده مرزباني خراسان رضوي از كشف بيش از 38 
كيلوگرم مواد مخدر و 10 هزار ليتر ســوخت قاچاق توسط 

مرزبانان اين استان خبر داد. 
ســردار جان نثار در تشريح اين خبرگفت: مرزبانان خراسان 
رضوي با ايجاد گشت هاي مستمر و تنگ نمودن عرصه فعاليت 
قاچاقچيان، به هنگام بازرسي خودروهاي ترانزيتي موفق شدند 
10 هزار ليتر ســوخت قاچاق به ارزش 696 ميليون و 580 

هزار ريال كشف كنند.
وى همچنين از كشف مقاديرى مواد افيونى در پست كنترل 
و مراقبت هنگ تايباد خبر داد و عنوان داشــت: در راستاى 
كنترل خودروهاى ورودى و خروجى از كشور، مرزبانان هنگ 
تايباد مســتقر در پســت كنترل و مراقبت 17 شهريور يك 
دستگاه خودروى تريلى را متوقف و در بازرسى از آن 38 كيلو 
و 800 گرم مواد مخدر از نوع هروئين فشرده و شيشه را كه به 

طرز بسيار ماهرانه اى جاساز شده بود، كشف كردند. 
ســردار جان نثار در ادامه تصريح كرد: مرزبانان ضمن توقيف 

خودرو، راننده آن را دستگير و تحويل مراجع قضايى دادند. 

 توزيع كننده موادمخدر به دام افتاد
نيشــابور- خبرنگار قدس: فرمانده انتظامي شهرستان 
نيشــابور از شناسايي و دستگيري توزيع كننده مواد مخدر و 
كشف 4 كيلو و 400 گرم ترياك و 580 گرم سوخته ترياك 

در اين شهرستان خبرداد. 
ســرهنگ حسين دهقان پور گفت: با كسب خبري مبني بر 
فعاليت گسترده فردى ســابقه دار در امر تهيه و توزيع مواد 
مخدر در يكى از مناطق ســطح شهر، مأموران دايره عمليات 
پليس مبارزه با موادمخدر متهم 32 ســاله را دســتگير و در 
بازرســي از مخفيگاهش مقدار 4 كيلو و 400 گرم ترياك را 
به همراه 580 گرم سوخته ترياك كه به صورت ماهرانه اي در 

منزلش جاساز شده بود، كشف كردند.

 4 شكارچى غيرمجاز 
در تربت جام دستگير شدند

 قدس: رئيــس اداره حفاظت محيط زيســت تربت جام از 
دســتگيرى چهار شكارچى غيرمجاز به جرم صيد يك رأس 

ميش در اين شهرستان خبر داد.
محمدجواد عليپور گفت: شكارچيان متخلف توسط مأموران 
هنگ مرزى در منطقه شكار و تيراندازى ممنوع مرزى هريرود 

بازداشت شده اند.
وى تصريح كرد: ميزان بهاى ضرر و زيان وارده بابت شــكار 
غيرمجاز يك رأس قوچ وحشى از گونه هاى حفاظت و حمايت 
شده به استناد مصوبه شماره 380 شوراى عالى محيط زيست 
مبلغ 100 ميليون ريال مى باشد كه متخلفان ملزم به پرداخت 

آن هستند.

 كشف هروئين فشرده 
در داخل بار ترانزيت گردو

ايرنا: مديركل گمرك دوغارون گفت: در جريان بازرســى 
خودروهــاى ترانزيت ورودى از افغانســتان بــه ايران 19,4 

كيلوگرم هروئين فشرده در اين گمرك كشف شد.
 محمد كوه گرد افزود: اين مقدار مواد مخدر درون پوســته 
گردو جاســازى شده بود و دو تبعه افغانستان در جريان اين 
كشــف دستگير و پس از تشــكيل پرونده به مرجع قضايى 

معرفى شدند.
وى گفت: كشــف مواد مخدر مذكور پــس از عبور خودروى 
ترانزيتى افغانستانى از دســتگاه ايكس رى گمرك دوغارون 

صورت گرفت.

 تشكيل 33 پرونده تخلف بهداشتى 
در خراسان رضوى 

قدس: طى اجراى طرح تشديد نظارت بر مراكز توليد، تهيه 
و عرضه فرآورده هاى خام دامى توســط اداره كل دامپزشكى 
خراسان رضوى در روزهاى پايانى ماه صفر، 5100 مورد بازديد 
از اماكن توليد و توزيع فرآورده هاى خام دامى صورت گرفت 

كه طى آن 33 پرونده براى متخلفين تشكيل شد.
مدير كل دامپزشــكى استان خراســان رضوى با اعلام اين 
خبر اظهار داشــت: طى اين مدت، بيــش از 10 تن از انواع 

فرآورده هاى خام دامى غيربهداشتى نيز ضبط شد.
دكتر احمد شريعتى اعلام داشت: طى مدت يادشده 91 هزار 
رأس دام سبك و سنگين در كشتارگاه هاى دام استان كشتار 
شده است كه وزن گوشت سالم استحصالى اين تعداد برابر با 
2120 تن بوده و در كشــتارگاه هاى طيور استان نيز بيش از 
2 ميليون و 435 هزار قطعه طيور ذبح شده كه وزن گوشت 

استحصالى از اين عمليات 4700 تن بوده است.

 زعفران گلخانه اى در مه ولات كشت شد

38 فرمانده مرزباني خراسان رضوي از كشف بيش از 38 فرمانده مرزباني خراسان رضوي از كشف بيش از 38 قدس:
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وقتى بايد به اندازه 
قيمت يك ساندويچ 

يك كيك بخريم، 
پس ترجيح مى دهيم 

حداقل ساندويچ گرم 
ولو با عنوان كثيف را 

بخوريم

 بــرش

 محبوبه على پور  در روزهاى گذشــته 
تماس هاى مكــررى از ســوى رانندگان و 
كاميونداران خراسانى داشتيم كه نسبت به 
روند بيمه تكميلى خود و نحوه ارائه خدمات 
«بيمه آتيه سازان حافظ » اظهارناخشنودى 
مى كردنــد. برهمين اســاس بنابر توصيه 
مسئولان انجمن صنفى كاميونداران خراسان 
رضوى به سراغ دبيركانون انجمن هاى صنفى 
كاميونداران كشــور رفتيم وايــن قضيه را 

پيگيرى كرديم.
احمد كريمــى نيز كه از اين قرارداد چندان 
رضايت ندارد، بــه خبرنگار قدس مى گويد: 
درحال حاضر براســاس قراردادى كه ميان 
كانون شركت هاى حمل ونقل كشور وبيمه 
آتيه سازان حافظ منعقد شده، هزينه بيمه 
تكميلى كاميونداران برعهده شــركت هاى 
حمل ونقل بوده وقرارنيست ازسوى رانندگان 
وجهى پرداخت شود. بنابراين درصورتى كه 
شركت حمل ونقل وجهى را از راننده طلب 
كند، تخلف محســوب مى شود.البته كانون 
شــركت هاى حمل ونقل نيز طى مكاتباتى 
كه با سازمان راهدارى داشته، نسبت به اين 
موضوع اعتراض كرده است؛ چراكه پرداخت 

حق بيمه رانندگان توســط شركت ها نوعى 
تحميل به شمار آمده وكار قاعده مندى تلقى 
نمى شود، از اين رو مشكلاتى را ايجاد كرده 

كه درحال رفع آن هستيم.
وى مى افزايد: همچنين خدماتى كه ازسوى 
بيمه آتيه سازان حافظ بايد طى اين قرارداد 
كامل باشد نيز متأســفانه با نواقصى همراه 
اســت، چنان كه از يك سو سقف خدمات 
پايين بوده و از سوى ديگر خدماتى همانند 

دارو، زايمان وآزمايشگاه كه هزينه هاى قابل 
توجهى مى طلبد را نيز  پوشــش نمى دهد. 
نكته ديگراينكه بنابر اعــلام بيمه مركزى، 
بيمه آتيه ســازان حافظ درخصوص قرارداد 
بيمه تكميلى وجاهــت ندارد.البته اين امر 
سبب نشده بيمه ياد شده تعهدات مورد نظر 
را انجام ندهد. به هرروى براى بررســى اين 
قضيه طى روزهاى آينده جلساتى با حضور 
مسئولان ســازمان راهدارى كشور خواهيم 

داشت تا كاستى هاى بيمه مزبور حل وفصل 
شود.

دبيركانــون انجمن هاى صنفى كاميونداران 
كشــور با بيان اينكه نمى دانيم چرا قرارداد 
بيمه تكميلــى كاميونداران بــا بيمه آتيه 
سازان حافظ منعقد شد، تأكيد مى كند: اين 
قرارداد با مديريت سازمان راهدارى منعقد 
شده وپيش از آن نيز قراربراين بود كه بيمه 
تكميلى يادشده طى قرارداد با شركت هاى 
معتبر بيمه اى انجام شود. به اين ترتيب اينكه 
روند بيمه مورد نظر با قرارداد با آتيه سازان 
حافظ ختم شد نيز ما بى اطلاعيم و دلايل آن 
را نمى دانيم. به نظرما نيز قرارداد قابل تأييدى 
نبوده؛ زيرا با قراردادى به مبلغ 140 ميليارد 
تومان براى يك سال  كه مقررشده پرداخت 
شود، شركت هاى معتبر بيمه اى با خدمات 

بهترى مايل به انعقاد قرارداد بودند. 
وى تصريــح مى كنــد: بنابر آمار ســازمان 
راهدارى قراردادى براى ارائه خدمات به 900 
هزارنفر تعريف شده كه 450 هزارنفر آن ها را 
رانندگان تشكيل مى دهند. البته آمار ثبت نام 
كنندگان به 700 هزار نفر مى رســد كه به 

نظرم از اين تعداد نيز بيشتر نخواهند بود. 

 قدس سوژه مردمى را پيگيرى كرد

بيمه تكميلى كاميونداران با خدماتى در حد صفر! 

ناتوانى در كنترل خودرو، علت حادثه اعلام شد

4 دانش آموز بردسكنى فداى بى احتياطى راننده وانت پيكان شدند

حادثه روز

ايســنا ســاعت 12:38 دقيقه ظهر 20 
آبان ماه هنوز چند دقيقه از تعطيلى مدرسه 
پســرانه حــاج مؤمن نگذشــته  كه صداى 
ناگوارى در بلوار 13آبان اين شهرستان توجه 
همه را به خود جلب كرد. تنها 80 متر دورتر 
از مدرســه، همه سراســيمه به سمت صدا 
رفتند. خبر حكايت از تصادف يك دســتگاه 
وانت پيكان با چهار دانش آموز بردســكنى 
داشــت كه دو نفر از آنان شب گذشته جان 
باختند. شدت تصادف به حدى بود كه چند 
دانش آموز را به شدت مجروح كرد و تعدادى 
از درختان بلوار را نيز شكســت. آمبولانس 
دانش آمــوزان را به بيمارســتان ولى عصر 
اين شهرســتان انتقال داد اما به دليل نبود 
امكانات لازم، با هماهنگى هاى به عمل آمده 
مجروحين با دو بالگرد به شهرســتان هاى 

سبزوار و نيشابور انتقال داده شدند.
خبرهاى ايــن حادثه در حالــى مدام رصد 
مى شد كه يكشنبه شب گذشته خبر فوت دو 
دانش آموز كه در كلاس چهارم ابتدايى براى 
داشتن آينده اى درخشان مشغول به تحصيل 

بودند، اعلام شد و همه مسئولان شهرستان 
و خانواده ها را دچار يك ضايعه بزرگ كرد.

 مرگى نا باورانه
از دانش آموزان مدرســه  ديروز بســيارى 
پسرانه حاج مؤمن بخصوص همكلاسى هاى 
ايــن چهــار دانش آمــوز، نمى دانســتند 

دوستانشان ديگر در كنارشان نخواهند بود، 
هر كدام كه وارد مدرســه مى شدند وقتى 
خبر فوت دوستانشان را مى شنيدند بى تابى  
مى كردند و ناخودآگاه اشك در چشمانشان 
حلقه مى زد؛ همه معلمان هرچند خود حال 
خوبى نداشــتند اما خود نيز ناباورانه تلاش 

مى كردند كه آن ها را آرام كنند.

اينك وضعيت آشفته است و همه در شوك 
از دست دادن دوستانشان هستند هرچند 
نمى دانند حال دو دوست ديگرشان محمد 
مهدى احمدى نيز وخيم اعلام شده و حتى 
يكى از آنها مرگ مغزى شــده است. فقط 
مى داننــد بايد براى بهبود حــال آنان دعا 

كنند.

 ناتوانى در كنترل خودرو، علت حادثه
نيزبا  بردسكن  انتظامى شهرستان  فرمانده 
اظهار تأسف از وقوع اين حادثه ناگوار گفت: 
در بررسى هاى اوليه كه از سوى كارشناسان 
پليس راهور صورت گرفته ناتوانى راننده در 
كنترل وسيله نقليه ناشى از تخطى سرعت 

مطمئنه علت حادثه اعلام شده است.
ســرهنگ نظافتــى افزود: در ايــن حادثه 
راننده 24 ســاله وانت پيــكان نيز مجروح 
كه براى مداوا به بيمارستان امدادى مشهد 
منتقل شــد.  وى با ابراز تسليت به خانواده 
دانش آموزان فوت شده در اين حادثه بيان 

كرد: تحقيقات در اين خصوص ادامه دارد.

 راه هاى ارتباطى سرويس«قدس خراسان» با مخاطبان
شماره پيامك:   300072305
@quds 95  آى دى سروش 

ارسال مطلب و عكس از طريق سروش      09038343801

گزارشــگر ما براى واكاوى بازار ساندويچ هاى 

داشت تا كاستى هاى بيمه مزبور حل وفصل 

بيمه تكميلى كاميونداران با خدماتى در حد صفر! 
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